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Verslag Bewonersplatform Aldenhof 24 januari 2023 

 

Aanwezig: 

Pierre Sophie (vz), TvB, AB, JH, EvdH, DL, AP, AvdM, LvdM, RP, YW (bewoners) 

Pieter Pelser (opbouwwerker) 

Notulist: Petra Kerkhof (bureau Stand-by) 
 
Afwezig(mkg): LH (bewoner), Puck van Bon (bredeschoolcoördinator) 
 
Extra afschriften voor: wethouder Wijkzaken, Griffie, Zevensprong 

Actie door Behandeld/besloten door 

 

 

 

1. Opening: 
Pierre Sophie heet iedereen welkom.  
 

 2. Goedkeuren notulen 20 december 2022:  
De notulen van 20 december 2022 worden, met dank aan DL, ongewijzigd vastgesteld. 
 

 3. Vaststellen agenda, mededelingen en ingekomen stukken: 
Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken ter bespreking. 
De voorliggende agenda wordt vastgesteld. 
 
In afwachting van de fractieleden van de VVD wordt de agenda vervolgd met agendapunt 5. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pieter 

 

LvdM, AvdM 

 

 

 

allen 

5. Koffiemoment: 
AvdM heeft met de beheerder van de Lindenberg Aldenhof gesproken over haar idee voor een 
koffiemoment voor bewoners in de Lindenberg. Hij heeft geadviseerd om de activiteit te 
organiseren onder de vlag van het platform. Dan is de kans groter dat de Lindenberg zijn 
goedkeuring hieraan geeft. Het koffiemoment zou voor of na het platformoverleg kunnen 
plaatsvinden. Dat zou dan tevens een goede gelegenheid zijn om bewoners te betrekken bij het 
platform.  
Pierre vraagt wie de kosten draagt van deze activiteit. AvdM geeft aan dat zij van de gemeente 
toestemming heeft om het koffiemoment te organiseren.  
 
(RP arriveert en wordt welkom geheten) 

Pieter Pelser wijst op de mogelijkheid van de ruimte van Bindkracht10 in de Lindenberg Aldenhof. 
Hij zal navragen of de ruimte hiervoor gebruikt mag worden en wat mogelijk de kosten zouden 
zijn. Hij adviseert AvdM om de activiteit samen met de woningcorporaties te organiseren. 
LvdM wordt bereid gevonden om samen met AvdM de uitnodiging aan bewoners op te stellen. 
Pierre benadrukt dat er duidelijkheid moet zijn over de kosten en wie dit gaat betalen, alvorens de 
activiteit kenbaar wordt gemaakt. 
 
Pierre roept iedereen op om na te denken over de speerpunten van het platform in 2023. Dit komt 
op de agenda van de volgende vergadering. LvdM vult aan dat ook nagedacht moet worden over 
het werven of betrekken van bewoners bij het platform.  
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Divers: 
Busverbinding: 
TvB wijst op de slechte busverbinding vanuit Aldenhof naar het centrum, vooral ’s avonds en ’s 
zondags. Vanuit het platform wordt erop gewezen dat nog steeds niet alle chauffeurs weten dat 
zij niet de hele rondweg moeten rijden, maar halverwege via de keerlus terug moeten. Er zijn 
zorgen dat de bus uit de wijken gaat verdwijnen. Op voorstel van TvB wordt dit onderwerp 
geagendeerd voor de volgende vergadering om een brief op te stellen voor de gemeenteraad. 
 
Energietransitie: 
Pierre deelt mede dat op 16 maart een voorlichtingsbijeenkomst is in De Thiemeloods in 
Bottendaal over de verduurzamingsactiviteiten voor woningen in diverse wijken van Nijmegen.  
Zwanenveld en de kop van Aldenhof staan in de planning voor gasloos wonen. Hij zal de 
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Pierre bijeenkomst bezoeken. Hij zal RvB, voorzitter van bewonersplatform Zwanenveld, vragen om ook 
aan te sluiten. 
 
RP merkt op dat de vraag naar de EnergieFixers enorm is, vandaar de soms lange wachttijd. Het 
zijn vrijwilligers die worden opgeleid om woningen met eenvoudige maatregelen energiezuiniger 
te maken. Bij zijn weten zijn er nu 20 EnergieFixers actief. 
Op 2 februari is er een demo-avond over warmtescans voor woningen. 
 
AP merkt op dat de woningcorporaties de prioriteit zouden moeten leggen bij energiemaatregelen 
en niet bij schilderwerk van woningen. 
 

 6. Rondvraag en sluiting: 

• DL deelt mede dat 18 maart weer Opschoondag is. Iedereen is welkom om mee te helpen. 

• Pieter vraagt naar de stand van zaken met het Ketelhuis. 
- Pierre heeft de vastgoedadviseur van Talis niet meer gesproken, maar er zijn twee serieuze 
partijen die openstaan voor samenwerking. 

• TvB deelt mede dat de volgende Dukenburgers uitkomen op 3 februari en op 10 maart. 
De deadline voor het aanleveren van kopij is 19 februari. 

• TvB vraagt wanneer de stoep aan de 13e straat weer dichtgaat.  
- Pierre heeft van de wijkregisseur Fysiek begrepen dat de elektriciteits- en waterleidingen 
worden vervangen. Naar verwachting duren de werkzaamheden nog enkele weken. 

• AvdM meldt dat zij is gevallen met de fiets op een donker stuk weg in de wijk. Er staat wel een 
lantaarnpaal, maar niet op de juiste plek.  
- vanuit het platform wordt geadviseerd om een foto te maken van de locatie en dit te melden 
bij de Meld- en Herstellijn. 

• Pieter deelt namens Puck mede dat de school ook een warme plek biedt, op maandag- en 
donderdagmiddag tussen 14.30-17.00u. Donderdagochtend is er een koffiemoment voor 
ouders. Het moestuinproject wordt in het voorjaar voortgezet. 

 
Pierre bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 21.00u. 
 

 


